

# Belgische Kamer van Volksvertegenwoordigers

GEWONE ZITTING 1992-1993 (\*)

7 SEPTEMBER 1993

## HERZIENING VAN DE GRONDWET

### Herziening van artikel 24 van de Grondwet

VOORSTEL  
VAN DE HEREN BREYNE  
EN VANDE LANOTTE

## TOELICHTING

DAMES EN HEREN,

Door de grondwetsbepaling van 5 mei 1993 (*Belgisch Staatsblad* van 8 mei 1993, eerste uitgave) werd een artikel 59<sup>sexies</sup> in de Grondwet ingevoegd, waarin — analoog met hetgeen ten aanzien van de ministers is bepaald — een specifiek vervolgingssysteem voor de leden van de Gemeenschaps- en Gewestregeringen werd ingesteld.

Daarom moet de uitzondering die in artikel 24 van de Grondwet ten opzichte van ministers is bepaald uitgebreid worden tot de leden van de Gemeenschaps- en Gewestregeringen.

P. BREYNE  
J. VANDE LANOTTE

# Chambre des Représentants de Belgique

SESSION ORDINAIRE 1992-1993 (\*)

7 SEPTEMBRE 1993

## REVISION DE LA CONSTITUTION

### Révision de l'article 24 de la Constitution

PROPOSITION  
DE MM. BREYNE ET  
VANDE LANOTTE

## DEVELOPPEMENTS

MESDAMES, MESSIEURS,

La disposition constitutionnelle du 5 mai 1993 (*Moniteur belge* du 8 mai 1993, première édition) insère un article 59<sup>sexies</sup> dans la Constitution instaurant — par analogie avec la disposition relative aux ministres — un système spécifique de poursuite pour les membres des gouvernements de Communauté et de Région.

L'exception prévue à l'égard des ministres à l'article 24 de la Constitution doit dès lors être étendue aux membres des gouvernements de Communauté et de Région.

(\*) Tweede zitting van de 48<sup>e</sup> zittingsperiode.

(\*) Deuxième session de la 48<sup>e</sup> législature.

## VOORSTEL

### Enig artikel

In artikel 24 van de Grondwet worden tussen de woorden « de ministers » en « is bepaald » de woorden « en de leden van de Gemeenschaps- en Gewestregeringen » ingevoegd.

28 juli 1993.

P. BREYNE  
J. VANDE LANOTTE  
V. ANCIAUX  
V. FEAUX  
A. GEHLEN  
J. GEYSELS  
H. SIMONS

## PROPOSITION

### Article unique

A l'article 24 de la Constitution, les mots « des ministres » sont remplacés par les mots « des ministres et des membres des gouvernements de Communauté et de Région ».

28 juillet 1993.